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هفته بیســـت و نهم مســـابقات لیگ برتر در حالی 
به پایان رســـید که در دیدار ســـپاهان و آلومینیوم 
اراک اشـــکان خورشـــیدی، داور باتجربه کشورمان 
از دنیـــای داوری خداحافظـــی کرد. خورشـــیدی در 
گفت و گـــو با »ایـــران ورزشـــی« در خصـــوص وداع 
بـــا داوری می گویـــد: »بـــا توجـــه به قوانیـــن کمیته 
داوران کشـــورمان، داورانـــی که از مرز 45 ســـالگی 
عبـــور می کننـــد، دیگـــر نمی توانند قضـــاوت کنند 
و بـــه این دلیـــل مجبور شـــدم که از دنیـــای داوری 
خداحافظی کنم. البتـــه این قانون مختص فوتبال 
ایران است و براســـاس قانون فیفا داور تا هر زمانی 
که تـــوان قضاوت داشـــته باشـــد، می توانـــد به کار 

خود ادامـــه دهد.«
او در ادامـــه توضیح داد: »همیشـــه مســـائل زیادی 
در خصوص داوری مطرح می شـــود و من 17 ســـال 
در لیگ برتر قضاوت کردم و خوشـــبختانه در طول 
قضاوتم بـــا این صحبت هایی که مطرح می شـــود، 
مواجه نشـــدم. شـــاید داوران از نظر مالی شـــرایط 
خوبی نداشته باشـــند و از داشتن حداقل امکانات 
محروم باشـــند اما فوتبال برای داوران ایرانی عشق 
اســـت و داوران به خاطر عشق شـــان این فشارها و 
هجمه هـــا را تحمـــل می کننـــد و دوبـــاره وارد زمین 
می شـــوند. سوت پایان بازی ســـپاهان و آلومینیوم 

باعـــث شـــد تـــا اشـــک بریـــزم. هیـــچ زمـــان فکر 
نمی کـــردم که جدایی از فوتبال تا این حد ســـخت 
باشـــد. دلم برای مســـتطیل ســـبز تنگ می شود.«

در ایـــن هفته هـــای پایانـــی لیـــگ برتـــر انتقـــادات 
زیـــادی به جامعه داوری وارد می شـــود کـــه این داور 
بازنشســـته در ایـــن خصـــوص بیـــان می کنـــد: »ما 
جامعـــه داوری ســـالمی داریم و تمـــام هجمه های 
وارد شـــده و اتهامات گوناگون علیه داوران، در حد 
گمانه زنـــی اســـت. داوران با عشـــق کار می کنند و 
جامعه داوری فوتبال ایران جامعه ســـالمی اســـت. 
البتـــه ممکـــن اســـت کـــه اشـــتباهاتی در برخـــی 
قضاوت ها وجود داشـــته باشـــد اما این اشتباهات 
بـــه هیچ وجـــه عمدی نیســـت. بچه ها بـــا حداقل 
امکانات کار می کننـــد. در حالی که امکانات خوبی 
در اختیار داوران کشـــورهای دیگر قـــرار می گیرد و 
آنها هدســـت و پرچـــم ویبـــره ای دارند امـــا داوران 

ایرانی از ایـــن امکانات محروم هســـتند.«
خورشـــیدی در خصـــوص اتهامـــات علیـــه داوران 
می گوید: »تا زمانی که فوتبال باشـــد، این اتهامات 
وجود دارد. در ســـال های اخیر صحبت های زیادی 
در خصـــوص ورود VAR بـــه فوتبـــال ایـــران مطرح 
شـــد اما متأســـفانه این اتفـــاق نیفتـــاد و امیدوارم 
کـــه در فصـــل آینـــده شـــاهد حضـــور کمـــک داور 
ویدیویـــی در فوتبـــال کشـــورمان باشـــیم. VAR تا 
حد زیـــادی می توانـــد داوران را از زیر فشـــار خارج 
کند. متأســـفانه مطبوعـــات، مربیان و هـــواداران 
بـــه هـــر طریقـــی داوران را متهـــم می کننـــد و این 
رفتار باعث می شـــود تا به داوران فشـــار وارد شود. 
اســـترس و فشـــار باعـــث می شـــود تـــا داور دچـــار 

اشـــتباه و خطا شود.«

اتهامات علیه داوری فقط گمانه زنی است
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هاشمی:قبل از المپیک باید در غزه 
آتش بس اعلام شود

کیومرث هاشـــمی وزیر ورزش و جوانان در مراســـم 
تجدیـــد میثـــاق جامعه ورزش بـــا آرمان هـــای امام 
راحل)ره( گفت: »در جلســـه وزرای کشورهای عضو 
پیمان شـــانگهای پیشـــنهاد دادیم که قبل از شروع 
بازی هـــای المپیـــک، در غـــزه آتش بـــس المپیک را 

کنند.« اعلام 
وزیر ورزش و جوانان در مراســـم تجدید میثاق جامعه 
ورزش بـــا آرمان هـــای امـــام راحـــل که در حـــرم امام 
خمینی)ره( برگزار شـــد، در جمـــع خبرنگاران گفت: 
»هر ســـال جامعـــه ورزش برای تجدید میثـــاق در این 
مکان مقـــدس حضور پیـــدا می کنند و عـــرض ارادت 
و احترام خود را همیشـــه داشـــتند و دارند. در ســـایه 
امـــام بـــود که ایـــن انقلاب شـــکل گرفت و بـــا رهبری 
مقـــام معظم رهبـــری این مســـیر ادامـــه دارد. جامعه 
ورزش همواره در جریان هـــای مختلف انقلاب حضور 

داشتند.« مؤثری 
او در ادامه گفت: »در رابطه با بحث غزه و فلســـطین، 
در آخرین جلســـه ای که پنجشـــنبه و جمعه گذشـــته 
بـــا وزرای ورزش کشـــورهای عضو پیمان شـــانگهای در 
قزاقســـتان برگـــزار شـــد، موضـــع جمهوری اســـلامی 
را در خصـــوص کشـــتارهایی کـــه صورت گرفتـــه بود، 
اعـــلام کردیـــم. نزدیـــک 1۶4 فوتبالیســـت بـــه درجه 
شـــهادت نائـــل آمدنـــد و همچنیـــن ورزشـــگاه های 
مختلف غـــزه را نابود کردند. ما موضـــع خود را اعلام 
کردیم و پیشـــنهاد دادیم که قبل از شـــروع بازی های 
المپیک، آتش بـــس در غزه را اعلام کننـــد که معمولاً 
در المپیک هـــا اتفـــاق می افتـــد. ان شـــاءالله با کمک 
تمـــام دوســـتداران غزه و فلســـطین بتوانیـــم جریان 
وســـیعی راه بیندازیـــم تا اســـرائیل جنایتـــکار به خود 

اجـــازه ندهد کـــه چنیـــن جنایتی را انجـــام دهد.«

نویدکیا: برای من مهم نیست 
پرسپولیس قهرمان شود یا استقلال

محـــرم نویدکیا ســـرمربی مـــس رفســـنجان درباره 
شکســـت تیمـــش مقابـــل اســـتقلال خوزســـتان 
می گویـــد: »نیمه اول بســـیار بدی داشـــتیم و وقتی 
کـــه در یـــک نیمـــه، ســـه گل می خوریـــم یعنـــی در 
ســـاختار دفاعی تیمی بســـیار بـــد بودیـــم. باید در 
خصـــوص این بازی خیلـــی فکر کنیـــم و خیلی زیاد 
این بـــازی را ببینیم. نقـــاط تاریک زیـــادی در نیمه 
اول داشـــتیم کـــه برای خـــودم هم جالـــب بود که 
این قـــدر می توانیـــم اشـــتباه کنیـــم. در نیمه دوم 
بـــازی بهتری انجـــام دادیم ولی در خلـــق موقعیت 
خیلی موفـــق نبودیـــم، البته موقعیتی هـــم به تیم 
حریف ندادیم و اســـتقلالی ها بیشـــتر سعی کردند 
از ضدحملات اســـتفاده کننـــد و از فاصله های دور 
شـــوت بزننـــد. در کل روز بـــدی داشـــتیم و از همه 
هـــواداران عذرخواهـــی می کنم که تـــا اینجا آمدند 
امـــا بـــازی خوبـــی ندیدند. ایـــن بازی یک هشـــدار 
خوب بـــرای مـــا بود کـــه حواس مـــان باشـــد. این 
شـــرایط تقصیـــر مـــن اســـت چـــون ســـرمربی تیم 
هســـتم و وظیفه ام اســـت تـــا بتوانم چـــه به لحاظ 
جســـمانی و چـــه از لحاظ روحـــی و روانـــی، تیم را 
بالا بیاورم که متأســـفانه این شـــرایط را نداشـــتیم. 
بـــا ســـرمربی اســـت و امیـــدوارم در  مســـئولیت 
بازی هـــای بعدی با ذهنیت بهتر بـــازی کنیم.« او در 
واکنش به ایـــن موضوع که حضـــور در نیمه نهایی 
جـــام حذفی ذهن بازیکنانش را مشـــغول کرده این 
طـــور می گویـــد: »ایـــن شـــرایط تقصیر من اســـت. 
اســـتقلال خوزستان جســـورانه بازی کرد، اما اینکه 
ما بـــه خاطر جام حذفی باختیم، چیزی اســـت که 
به من برمی گردد چون شـــاید نتوانســـته باشم تیم 
را از نظـــر ذهنـــی آماده کنـــم. باید خیلـــی منظم تر 
بـــازی می کردیم. برد مـــا را 2-3 پلـــه در جدول بالا 
می آورد که این فرصت را از دســـت دادیم.« نویدکیا 
در خصـــوص بـــازی آخـــر تیمـــش با پرســـپولیس و 
تأثیرش آن در سرنوشـــت قهرمانی می گوید: »برای 
مـــن فرقی نمی کند که پرســـپولیس قهرمان شـــود 
یـــا اســـتقلال، واقعاً بـــرای من مهم نیســـت که چه 
تیمـــی اوت می شـــود. برای مـــن این اهمیـــت دارد 
کـــه تیمـــم با نظم بـــازی کند کـــه مقابل اســـتقلال 
خوزســـتان چنیـــن چیـــزی را ندیدیـــم. اگـــر با این 
ســـبک مقابل پرســـپولیس بـــازی کنیم مشـــکلات 
زیـــادی خواهیـــم داشـــت. بایـــد خیلی زیـــاد بازی 
آخرمان را ببینیم تا متوجه مشـــکلات مان شـــویم. 
اگر بخواهـــم بهانه بیاورم خیلی بهانـــه دارم، مانند 
اینکـــه بگویم تیـــم من بـــا اتوبوس بـــه انزلی رفت 
و 700 کیلومتـــر ســـفر داشـــت کـــه از نـــگاه من این 
موضـــوع فقط بهانه اســـت. من باید تیمـــم را بهتر 

آمـــاده می کردم.«

ن  ســـیو ا ر فد ئیســـه  ر ت  هیـــأ جلســـه 
فوتبـــال هفتـــه آینـــده و بعـــد از پایـــان 
بیست وســـومین دوره لیـــگ برتـــر برگزار 

خواهـــد شـــد.
هیأت رئیسه فدراســـیون فوتبال در این 
جلســـه قـــرار اســـت مســـائل پراهمیتی 
و  باشـــگاه ها  بودجـــه  ســـقف  ماننـــد 
همچنیـــن انتخـــاب ســـرمربی تیم های 
پایـــه را مورد بررســـی قرار دهـــد. در این 
خصوص شنیده می شـــود احتمالاً تعداد 
ســـهمیه بازیکنـــان خارجی بـــرای فصل 
بعـــدی نیز بـــا افزایـــش مواجـــه خواهد 

. شد

بـــر همیـــن اســـاس ســـرفصل های مهم 
جلسه هیأت رئیسه فدراســـیون فوتبال 

به شـــرح زیر اســـت:
* بررســـی رزومه ســـرمربیان پیشنهادی 
تیم هـــای رده های پایه که توســـط کمیته 
فنی و بـــا نظر رئیس فدراســـیون فوتبال 

ارائه شـــده است
* درخواســـت صـــدور مجـــوز حرفـــه ای 
و الـــزام باشـــگاه  ها بـــرای تیمـــداری در 

بخـــش بانـــوان
* بررســـی و تصویـــب برنامـــه اســـتراتژی 
تیم هـــای پایـــه فدراســـیون فوتبـــال که 
توســـط دپارتمـــان مطرح شـــده اســـت

* ســـقف بودجـــه تیم هـــای لیـــگ برتر و 
لیگ دســـته اول بـــرای فصـــل آینده

بـــرای  بازاریابـــی و جـــذب اسپانســـر   *
فوتبـــال فدراســـیون 

* موضوعـــات اداری و مالی فدراســـیون و 
ســـایر موضوعات مطروحه.

ایـــن در حالـــی اســـت کـــه طـــی روزهای 
گذشته و بعد از بررســـی های کارشناسی 
به عمـــل آمده و ارائه هشـــدارهای لازم از 
ســـوی برخی از مســـئولان امر نسبت به، 
به کارگیـــری داوران بازنشســـته فوتبـــال 
در تیم هـــای لیـــگ برتـــری بـــا عناوینـــی 
ماننـــد مشـــاور داوری، معـــاون یـــا مدیر 

اجرایـــی، قـــرار اســـت در جلســـه بعدی 
هیأت رئیسه فدراســـیون فوتبال که قرار 
اســـت یکشـــنبه هفته آینده برگزار شود، 
در این خصـــوص نیـــز تصمیم گیری های 
لازم بـــه عمـــل آمـــده و اعضـــای هیـــأت 
رئیســـه در ایـــن مـــورد هـــم مصوباتـــی را 

داشـــته باشند.
در ایـــن مـــورد بـــه نظـــر می رســـد جلوی 
تمامی باشـــگاه های فعال لیگ برتری در 
خصوص به کارگیری از داوران بازنشســـته 
در هـــر پســـت و ســـمتی در باشـــگاه ها 
بـــا قانـــون و مصوبـــه جدید فدراســـیون 

فوتبـــال گرفته خواهد شـــد.

ر  د کـــه  هســـت  یطی  شـــرا ر  د یـــن  ا  
ســـالیان اخیر برخی باشـــگاه های لیگ 
برتری بـــا قرارداد بـــا داوران بازنشســـته 
فوتبال کشـــور و کارشناســـان داوری و با 
به کارگیـــری ایـــن افـــراد در ســـمت های 
مختلفی مانند مشـــاور داوری باشگاه ها 
یا معاونـــان اجرایی و حتی سرپرســـتی، 
فضا بـــرای گفتمان های پشـــت پرده این 
افراد بـــا داوران فعـــال فراهم شـــده که 
این امر نیـــز شـــائبه هایی را درباره نحوه 
عملکـــرد داوران در رقابت های مختلف 

پدید آورده اســـت.
 در هـــر صـــورت داوران فعالـــی کـــه تـــا 

دیروز با هـــر کدام از داوران بازنشســـته 
امـــروزی بـــه دلایـــل همـــکاری بـــه هـــر 
شـــکلی مـــراوده داشـــته و بیـــن آنها در 
مســـابقات مختلف تعامـــل کاری وجود 
داشـــته اســـت؛ این امکان را بـــه وجود 
می آورد کـــه آنهـــا همچنان تحـــت تأثیر 
همـــکاران ســـابق و مشـــاوران فعلـــی 
باشـــگاه ها قـــرار گرفتـــه کـــه در صورت 
تصویب به کارگیری این دســـته از داوران 
در باشـــگاه ها بـــا هـــر عنوانـــی، بـــه نظر 
می رســـد فدراســـیون فوتبـــال یکـــی از 
مصوبـــات مفیـــد و پراهمیت خـــود را به 

ثبـــت خواهد رســـاند.

از  ایـــران  سال هاســـت لیـــگ برتـــر فوتبـــال 
بـــه خصـــوص در  رنـــج می بـــرد،  بی نظمـــی 
بـــه اوج حساســـیت  مواقعـــی کـــه بازی هـــا 
می رســـد. هفته های پایانی لیگ برتـــر فوتبال 
با جذابیت فراوان در حال برگزاری اســـت و با 
تصمیم ســـازمان لیگ فوتبال تمام دیدارهای 
هفته هـــای پایانـــی لیگ بـــه صـــورت همزمان 
برگزار می شـــود. بر همین اســـاس مقرر شـــد 
8 دیدار هفته بیســـت و نهم در روز ســـه شنبه 
بـــه صـــورت همزمـــان در ســـاعت 20:00 برگزار 
شـــود که البته ایـــن اتفاق به دلیل مشـــکلات 

زیرســـاختی نیفتـــاد. در حالی کـــه عقربه های 
ســـاعت روی عـــدد 8 ایســـتاده بـــود و همـــه 
منتظر شـــنیدن ســـوت آغـــاز بازی هـــا بودند، 
به یـــک بـــاره از قزویـــن خبر رســـید کـــه بازی 
پرســـپولیس و شمس آذر به دلیل خرابی یکی 
از پروژکتورهای ورزشگاه سردار آزادگان قزوین 
بـــا 20 دقیقه تأخیر برگزار می شـــود. این اتفاق 
باعث ســـردرگمی داوران شـــد تـــا جایی که به 
جز دیـــدار اســـتقلال و گل گهر ســـایر دیدارها 
زودتـــر از زمـــان مقـــرر آغـــاز شـــد. البتـــه این 
تنهـــا بی نظمی در هفتـــه بیســـت و نهم لیگ 

برتر نبود و حضـــور یکی از هـــواداران در زمین 
فوتبال در 2 دیدار پرســـپولیس – شمس  آذر و 
همچنیـــن دیدار اســـتقلال- گل گهر یکی دیگر 
از بی نظمی هـــای هفته بیســـت و نهم بود. در 
این بیـــن نوع برخورد ناظر دیدار پرســـپولیس 
با جیمی جامپ باعث شـــد تـــا یکی از اتفاقات 
عجیـــب و غریـــب در فوتبـــال ایـــران رخ دهد 
چرا کـــه داود رفعتی ناظر بازی ســـعی داشـــت 
جیمـــی جامپ وارد شـــده به زمین را با پشـــت 
پـــا انداختـــن متوقـــف کنـــد. ایـــن بی نظمی 
زمانی به اوج خود می رســـد که ورزشـــگاه محل 

برگـــزاری دیدار پیـــکان و اســـتقلال تـــا دیروز 
نامشخص بود و مسئولان ســـازمان لیگ پس 
از ســـردرگمی فراوان اعـــلام داشـــتند که این 
دیدار در ورزشـــگاه دســـتگردی برگزار خواهد 
شـــد البتـــه جالب اینجاســـت کـــه محمد رضا 
کشـــوری فـــرد، دبیر ســـازمان لیـــگ در اعلام 
ایـــن خبـــر از کلمـــه »فعـــلاً« اســـتفاده کـــرد و 
گفت: »فعلاً برگزاری این دیدار در دســـتگردی 
قطعی اســـت.« این موضوع نشان می دهد که 
مسئولان ســـازمان لیگ حتی از انتخاب محل 

برگزاری مســـابقات ناتوان هســـتند.

پس از شائبه های فراوان در محافل فوتبالی 

استخدام داوران بازنشسته در لیگ برتر ممنوع می شود

وقتی مسئول لیگ برتر از مکان برگزاری یک دیدار مطمئن نیست

بی نظمی های همیشگی در لیگ برتر

کشوری فرد: پیکان درخواست دهد، ورزشگاه را تغییر می دهیم

سازمان لیگ، آماده برگزاری جشن قهرمانی 
 اعتراض  به عملکرد کمیته استیناف روز به روز بیشتر می شود

دادرس: خلافکار زیاد است، رسیدگی طولانی می شود

 با کشـــیده شـــدن جنـــگ قهرمانی لیگ 
برتر میان ســـرخابی ها به هفتـــه پایانی، 
حـــالا باید ســـازمان لیگ فوتبـــال ایران، 
تـــدارک دو مراســـم را در دو ورزشـــگاه 
مختلف ببیند. یکی در بازی پرسپولیس 
و مـــس رفســـنجان در ورزشـــگاه آزادی 
و دیگـــری بـــازی پیـــکان و اســـتقلال که 
بـــه احتمـــال زیـــاد در ورزشـــگاه شـــهید 
دســـتگردی تهـــران برگزار خواهد شـــد. 
محمدرضـــا کشـــوری فرد دبیـــر ســـازمان 
لیگ فوتبال ایران، درباره تدارک سازمان 
لیـــگ برای برگـــزاری جشـــن قهرمانی به 
تســـنیم گفت: »آمادگی برگزاری جشـــن 
در هر دو ورزشـــگاه را داریـــم، کارها انجام 
شـــده و هیچ تفاوتی بین باشگاه ها قائل 
نخواهیـــم شـــد.« ایـــن برنامه ریزی هـــا 
در شـــرایطی قرار اســـت انجام شـــود که 
در هفتـــه بیســـت و نهـــم کـــه قـــرار بود 
بازی ها همزمان برگزار شـــود، این اتفاق 
نیفتاد. کشـــوری فرد در این بـــاره توضیح 
داد: »هفتـــه پایانـــی را مثل هفتـــه ای که 
گذشـــت، به کمک رســـانه ها و مسئولان 
پشت ســـر می گذاریـــم. در ایـــن هفته به 
دلیل مشـــکل ورزشـــگاه ســـردار آزادگان 
قزوین و قطـــع برق، بازی هـــای همزمان 

دیدار شمس آذر-پرسپولیس و استقلال-
گل گهر ســـیرجان با 20 دقیقه تأخیر آغاز 
شـــد. در هفتـــه پایانـــی تـــلاش  می کنیم 
همه بازی ها را ســـر ساعت برگزار کنیم.«
دبیـــر ســـازمان لیـــگ در رابطه بـــا تغییر 
ورزشـــگاه محـــل برگـــزاری دیـــدار پیکان 
و اســـتقلال عنـــوان کـــرد: »از قبل محل 
برگـــزاری این بازی ورزشـــگاه دســـتگردی 
بود. هفتـــه گذشـــته نیز  در یـــک برنامه 
تلویزیونـــی اعلام کـــرده بودم ورزشـــگاه 
میزبان، دستگردی اســـت و قرار دیگری 
نداشـــتیم. میزبانـــی، حق پیکان اســـت 
و نمی توانیـــم بـــا توجـــه به شـــرایطی که 
وجـــود دارد، ورزشـــگاه را تغییـــر دهیم.«

با این حـــال، کشـــوری فرد احتمال تغییر 

ورزشگاه بازی پیکان و استقلال را منتفی 
ندانســـت چرا که او در خصوص برگزاری 
دیدار سال گذشـــته پیکان و پرسپولیس 
در ورزشـــگاه آزادی یـــادآور شـــد: »بازی با 
درخواســـت پیکان به آزادی منتقل شـــد 
و الان هم درخواســـت کنند ورزشـــگاه را 
تغییر می دهیـــم. جواب نامه اســـتقلال 
بـــرای برگـــزاری بـــازی در شـــهر دیگـــر را 
داده ایـــم. اگـــر ســـازمان لیـــگ از قبـــل 
اعـــلام می کـــرد که ممکـــن اســـت بازی 
در محل دیگـــری برگزار شـــود، آن وقت 
می توانســـتیم تصمیـــم دیگـــری بگیریم 
امـــا وقتی هیـــچ صحبتـــی دربـــاره تغییر 
ورزشـــگاه انجـــام نداده ایم، دلیلـــی ندارد 

که دربـــاره آن حـــرف بزنیم.«

 دیر اعلام شـــدن آرای کمیته استیناف 
فدراســـیون فوتبـــال، به یـــک موضوع 
ســـؤال برانگیز تبدیـــل شـــده و معمولاً 
صـــادر  وقتـــی  کمیتـــه  ایـــن  احـــکام 
می شـــود که طـــرف معترض بـــه حکم 
کمیتـــه انضباطی، محرومیـــت خود را 
هم ســـپری کرده اســـت. مثل حکمی 
که چنـــد هفته پس از ســـپری شـــدن 
محرومیـــت یـــک جلســـه ای دانیـــال 
مهـــدی  شـــد.  صـــادر  اســـماعیلی فر 
دادرس، عضو کمیته اســـتیناف درباره 
پرونده های بررســـی نشـــده این کمیته 
در حالـــی کـــه بـــه پایان فصـــل نزدیک 
هســـتیم، بـــه »ایـــران ورزشـــی« گفت: 
»پرونده که زیاد است. اینقدر خلافکار 
زیاد اســـت )می خندد( که زمان زیادی 
می بـــرد. چـــون همـــه تجدیـــد نظـــر و 
اســـتیناف می خواهنـــد ولی چـــون ما 
)استیناف( در آخرین مرحله رسیدگی 
بـــه پرونده ها قـــرار داریـــم، باید دقت 
نظر بیشـــتری داشته باشـــیم تا خدای 
نکـــرده حقـــی از کســـی ضایع نشـــود، 

برای همیـــن بعضی پرونده هـــا طولانی 
می شـــود.« یکـــی از ایـــن پرونده هـــا، 
پرونده شـــکایت شاهین بوشهر از علی 
خطیـــر، مدیرعامل ســـابق اســـتقلال 
و امیرحســـین محتشـــم رئیس هیأت 
فوتبـــال اســـتان بوشـــهر بابـــت حـــق 
رشـــد مهدی قایـــدی و محمـــد محبی 
و همچنیـــن مطالبـــه وجـــه حق رشـــد 
ترانســـفر مهـــدی طارمـــی از ریـــوآوه به 
پورتـــو اســـت کـــه از 22 مهر ماه ســـال 
گذشته به کمیته استیناف رسیده ولی 
با وجود گذشـــت حدود هشـــت ماه به 

آن رســـیدگی نشـــده است.
ایـــن موضـــوع باعث شـــده تـــا نعمتی 
مدیرعامل شـــاهین اعـــلام کند کمیته 
اســـتیناف پرونـــده را مســـکوت نگـــه 
داشـــته و ما هم قصد داریـــم از طریق 
نهادهـــای قضایی بالاتر از فدراســـیون 
فوتبـــال، یعنی از طریق قـــوه قضائیه و 
دیوان عدالت اداری، کمیته اســـتیناف 
فدراسیون فوتبال را به چالش کشیده 
تا مشـــخص شـــود چرا صالحی، رئیس 
ایـــن کمیته پس از هشـــت مـــاه رأی را 
نســـبت به دعـــوی ما صـــادر نمی کند.

دادرس دربـــاره درخواســـت رســـیدگی 
شـــاهین از قـــوه قضائیه، عنـــوان کرد: 
»می توانند شـــکایت کنند. حق شـــان 
اســـت ولـــی پرونـــده دوباره بـــه کمیته 
اخلاق ارجاع داده می شـــود و آن موقع 

ضـــرر می کننـــد. چـــرا که حـــق ندارند 
مســـائل فوتبالـــی را در جـــای دیگـــری 

ح کنند.« مطـــر
او دربـــاره اینکـــه نعمتـــی مدعی شـــده 
شنیده می شـــود صالحی اعتراف کرده 
چـــون پـــای خطیـــر در این پرونـــده در 
میان اســـت ما نمی توانیم اقدام کنیم، 
چنین واکنشی داشـــت: »این حرف ها 
اگرچـــه در رســـانه ها زده می شـــود ولی 
باید بیایند در کمیته اخلاق پاســـخگو 
باشـــند. چون اتهام زده اند. مـــا از این 
حرف هـــا زیـــاد شـــنیده ایم و بـــرای ما 
اهمیـــت نـــدارد. هـــر کســـی می تواند 
هـــر چـــه می خواهـــد بگوید ولـــی باید 
در چهارچـــوب قانون باشـــد.« دادرس 
دربـــاره اینکـــه آیـــا پرونده هـــا تـــا پایان 
فصل تمام می شـــود یا بـــه بعد از فصل 
موکـــول می شـــود، پاســـخ داد: »بعضی 
پرونده ها حســـاس اســـت ولی ســـعی 
می کنیـــم زودتـــر تحویل بدهیـــم ولی 
اگر حکـــم جدیـــدی هم داده شـــود به 

فصل بعـــد منتقل می شـــود.«
ایـــن در حالـــی اســـت کـــه دیـــر صادر 
شـــدن احـــکام باعث لوث شـــدن یک 
موضوع می شـــود ولـــی دادرس با طنز 
به ایـــن موضـــوع واکنش نشـــان داد: 
»بایـــد کمتـــر شـــاکی بیاید تـــا به فصل 
بعد کشـــیده نشـــود. به خدا تقصیر ما 

نیســـت!« )می خندد(
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